
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 12.09.23 kl. 19 – 21 

Afbud fra Sanne 
 

1. Siden sidst 
 

30 minutter 
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- Nyt fra forældremøderne (Fra de forældrevalgte) 

De forældrevalgte er blevet taget godt imod ude i 

klasserne. Forældrene stiller ikke så mange spørgsmål. 

Der synes et behov for et større forældresamarbejde i 

udskolingen. En efterspørgsel på et infobrev, når man 

skifter fase. Der sker flere nye ting, når man skifter fra 

en fase til en anden. 

Generelt en god oplevelse for de forældrevalgte at være 

ude i klasserne. 

Er vores låne PC’ere i udskolingen gode nok? Eksempler 

på batterier der kun holder en time. Udskolingen vil blive 

tilgodeset ved næste IT-indkøb. 

Et spørgsmål fra et forældremøde om svømning kan 

udvides til to lektioner. En lille debat herom, men det er 

ikke helt let. 

Næste år og fremadrettet er der behov for, og 

efterspørgsel på, at de forældrevalgte også deltager til 

forældremøder i udskolingen. 

En bekymring over, at mange elever forlader skolen i 

12-frikvarteret og køber usund mad ved 

blomsterhandleren. 

Kostpolitik tages op igen i skolebestyrelsen! 

Elevrådet behandler emnet på deres næste møde. 

 

- Personale situation 

Én på barsel (14 dage) og én er sygemeldt efter en lille 

operation. Der venter to operationer i efteråret, som 

muligvis kræver ekstra ansættelse. 



 

- Nyt om elever og elevtal (Ved os og kommunalt) 

Vi oplever stor søgning til vores skole. Modsat den 

kommunale situation, oplever vi en lille tilvækst. 

 

- Status på vores kulturudvikling 

Vi har besluttet at arbejde med tre kulturer. 

Personalekultur, Læringskultur og Dannelseskultur. 

For nuværende arbejdes med personalekultur under 

overskriften ”en refleksiv skole”. Jesper Hartvig Thomsen 

er budt ind som konsulent til et samarbejde omkring 

dette og der er planlagt et opstartsmøde med personalet 

i november. 

- Fysiske forbedringer på/omkring skolen 

Nyt legetårn bliver bygget ved Stuffi 

 

- Frivillige hjælpere på skolen – der er søgning 

Vi har i øjeblikket to frivillige personer på skolen, som 

har budt sig til med hjælp. Dette vendes i MED og 

efterfølgende i skolebestyrelsen. 

- Andet 

Stuffi tæller i øjeblikket godt 90 børn. 

2. Nyt fra elevrådet 
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- Præsentation 

- Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har på sidste møde talt om: 

1. Hvad skal pengene fra sponsorløb bruges til? 

2. Hvorvidt bedsteforældre kan inviteres til 

arrangementer i udskolingen? Elevrådet har et 

konkret forslag til hvordan bedsteforældrene kan 

indlemmes i juleklipdagen. 

3. En lille gruppe af eleverne fra 9.klasserne vil gerne 

stå for opvarmning til motionsløbet. 



 

3.  Buskørsel 
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a) Omkring hjemkørsel efter kl. 13.00 

Tingene er forsøgt sat i system og vi afventer en endelig 

godkendelse fra busselskabet. 

Der har ikke været stor søgning til ekstra pasning i SFO 

på grund af udfordringen med bus. 

b) Ønske om en ny busafgang fra by xx til os 

Drøftet i bestyrelsen. Sådanne ændringer skal 

adresseres til det politiske udvalg. 

 PAUSE Hvem tager kage med?? Mange tak for kage til Jette 

4. Sampasning SFO 
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Vi har i øjeblikket 2 uger med sampasning. Vi 

søger 3 uger ligesom vores samarbejdspartnere. 

 

I normal uger: Ca. 20 er tilmeldt. Lidt over 10 

kommer 

I sampasning: Ca. 12 er tilmeldt. Ca. 6 - 7 kommer 

 

Et ønske fra SFO om at udvide sampasning fra 2 til 3 

uger. Skolebestyrelsen drøftede ønsket og endte med at 

godkende forslaget. Sampasning er fremadrettet i 

ugerne 28, 29 og 30. Udmelding tilgår. 

5. Sorgplan 
 

20 minutter 
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Se vedlagte bilag. 

Sorgplanen blev gennemgået og godkendt med få 
rettelser. Den bliver herefter lagt på hjemmeside og 

internt på AULA. 

6. Eventuelt og punkter 

til næste gang 

- Kostpolitik 

- Genbesøge principper og politikker 

En lille debat omkring tilbagemeldinger fra udskolingens 

trivselstur. Er der noget, som skal gentænkes? Skal der 

stilles flere præcise forventninger til elever og forældre? 



 

Udskolingsgruppen har på det seneste evalueringsmøde 

besluttet, at de ikke vil have overnatning på fremtidige 

trivselsture. Her er der holdninger i skolebestyrelsen 

både for og imod. 

En bekymring om hvorvidt eleverne selv skal have telte 

med? Nogle kommer i klemme. 

Fællesskabet har skolens høje prioritet og her er der 

brug for, at vi gentænker og evt. justerer. 

7.  Kun de forældrevalgte Personalets dag torsdag den 5. oktober (15 min.) 

 

 

 

 

 
 
 

 

Vh 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


